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OBČINA DIVAČA 

OBČINSKI SVET 

STATUTARNO PRAVNA KOMISIJA 

 

Divača, 25.5.2018 

 

Z A P I S N I K 
 

19. seje Statutarno pravne komisije, ki je potekala v ponedeljek 25.5.2018, v prostorih občine Divača, 

z začetkom ob 14. uri. 

 

PRISOTNI: 
- Urška Florjančič – predsednica komisije, 

- Martin Prelc  – član komisije, 

- Iztok Felicjan - direktor Občinske uprave  

 

DNEVNI  RED: 

 

1. Pregled in potrditev Zapisnika prejšnje seje  

2. Zaključni račun  proračuna Občine Divača za leto 2017 

3. Odlok o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača - 

postopki in merila za sofinanciranje letnega programa športa v občini  Divača – II. 

obravnava 

4. Odlok o dopolnitvi Odloka o razglasitvi naravnih znamenitosti in kulturnih 

spomenikov na območju občine Sežana. 

5. Predlog Odloka o turistični taksi v občini Divača   - obravnava po skrajšanem 

postopku  

6. Predlog Odloka o pokopališkem redu v občini Divača – I. obravnava  

7. Pobude in vprašanja   
 

Predsednica komisije ga. Florjančič je predlagala  potrditev  predloženega dnevnega reda. 

Člani  komisije  na  predlagan dnevni red  niso imeli pripomb. Sprejet je bil 

 

SKLEP:  V predlagani vsebini  se sprejme  dnevni red 19. seje Statutarno pravne komisije. 

 

 

1. TOČKA 

 

SKLEP: Potrdi se zapisnik prejšnje seje. 

 

2. TOČKA 

Zaključni račun  proračuna Občine Divača za leto 2017 – predsednica komisije kratko pojasni 

vsebino točke, podrobneje sta bila člana komisije že seznanjena z vsebino na drugih sejah 

odborov, zato podrobnejša obravnava ni potrebna. 
 

SKLEP:  Statutarno pravna komisija je seznanjena z vsebino zaključnega računa proračuna Občine 

Divača za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu potrditev.  

 

 

3. TOČKA 

Odlok o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača - postopki in 

merila za sofinanciranje letnega programa športa v občini  Divača – II. Obravnava - Člani 
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Statutarno pravne komisije na  predlagan akt niso imeli pripomb, seznanjeni so tudi bili da na 

javni razgrnitvi ni bilo pripomb na pripravljeni akt. Po krajši razpravi so sprejeli naslednji   
 

 

SKLEP:  Statutarno pravna ugotavlja, da je besedilo predlaganega Odlok o uresničevanju 

javnega interesa na področju  športa v občini Divača - postopki in merila za sofinanciranje 

letnega programa športa v občini  Divača – II. Obravnava v skladu z veljavno zakonodajo, 

ki ureja navedeno področje ter ga predlagajo v sprejem Občinskemu svetu.  
  

 

4. TOČKA 

Odlok o dopolnitvi Odloka o razglasitvi naravnih znamenitosti in kulturnih spomenikov na 

območju občine Sežana - Direktor Občinske uprave g. Felicjan  je podal obrazložitev. Gre za 

odlok, ki je nastal v letu 1992 in se sedaj spreminja zgolj v delu, ki se spreminja za vse 

občine. Za objavo sprememb bo poskrbela Občina Sežana, vse ostale občine, med njimi tudi 

Občina Divača, pa morajo odobriti spremembo, sicer odlok ne more stopiti v veljavo.  

 

Člani Statutarno pravne komisije izrazijo dvom v ustreznost predlaganega Odloka, saj gre za 

zelo star odlok, glede katerega je že v letu 2015 bila dana usmeritev da je potrebo sprejeti 

nove odloke, ki urejajo to področje, in sicer vsaka občina posebej. Članom je sporno tudi ime 

samega Odloka, ki navaja, da se navezuje na Občino Sežana. Res je, da gre za nekdanje 

območje Občine Sežana, a prav iz tega razloga je po mnenju članov komisije potrebno sprejeti 

nov odlok in predlagane spremembe zavrniti. Sprejeli  so naslednji   
 

SKLEP: Odlok o dopolnitvi Odloka o razglasitvi naravnih znamenitosti in kulturnih 

spomenikov na območju občine Sežana naj se ne sprejme, občinski svet naj ga ne potrdi. 

Pripravi na se Odlok, ki bo urejal to področje zgolj za Občino Divača.  

 
5. TOČKA 

Predlog Odloka o turistični taksi v občini Divača   - obravnava po skrajšanem postopku – 

člani komisije so bili seznanjeni z vsebino in nanjo nimajo pripomb. 
 

Po zaključeni krajši razpravi, je bil sprejet  

 

SKLEP:  Statutarno pravna ugotavlja, da je besedilo predlaganega o turistični taksi v občini 

Divača   - obravnava po skrajšanem postopku v skladu z veljavno zakonodajo, ki ureja 

navedeno področje in da je predlagan akt primeren za nadaljnjo obravnavo ter ga 

predlagajo v sprejem Občinskemu svetu.  
 

 

6. TOČKA 

Predlog Odloka o pokopališkem redu v občini Divača – I. obravnava - Direktor Občinske 

uprave g. Felicjan  je podal obrazložitev. Člani komisije so obravnavali predlog Odloka in 

ugotavljajo, da bi bilo ustrezneje, če bi se vsi postopki, ki potekajo tudi na Ustavnem sodišču 

RS v zvezi z povezanim Zakonom o pokopališkem redu, prej končali, in bi se šele nato 

obravnavalo Odlok na občinski ravni. Tudi zato, ker gre za skrajno obširno gradivo in ker je 

bilo občinskim svetnikom posredovano zgolj 2 dni pred obravnavo na odborih in sejah, pa 

tudi tako hitra obravnava ni smiselna, saj zato niti ni poglobljena in dovolj dobro predelana, 

člani komisije predlagajo, da se točka umakne iz dnevnega reda oziroma nas se odlok na 

občinskem svetu ne sprejme. 
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SKLEP: Statutarno pravna komisija predlaga, da se obravnava Odloka o pokopališkem redu v 

občini Divača – I. obravnava umakne z dnevnega reda občinskega sveta oziroma v kolikor bo 

točka na dnevnem redu, naj se ne potrdi, naj se ne sprejme.  
 

 

7. TOČKA 

Vprašanja in pobude: 

- Člana komisije predlagata PONOVNO, da je gradivo za obravnavo na sejah odborov in komisij 

potrebno poslati v dogovorjenem roku, sicer gradiva ni mogoče obravnavati in dovolj podrobno 

pregledati. Statut Občine Divača določa, da je gradivo potrebno posredovati občinskim svetnikom 

3 dni pred obravnavo na odborih in 5 dni pred sejo Občinskega sveta. V kolikor je gradivo 

poslano prepozno, naj se predlagane vsebine ne obravnavajo in naj se umaknejo z dnevnega reda. 

Martin Prelc pripomni, da je smiselno slednje dopisati tudi v Statut. 

 

- Poročila zavodov naj se občinskim svetnikom pošljejo na e-maile vsaj 14 dni pred sejo OS, tako 

da jih prej sami pregledajo in se nato uskladijo, katera poročila zavodov bi bilo potrebno 

obravnavati tudi na seji Občinskega sveta.   

 

 

Seja je bila zaključena ob 15.  uri. 

 

 

Zapisala predsednica komisije: 

Urška Florjančič, mag. prav., l.r. 
 


